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Aan Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Hillegom 

Aan Leden van de Gemeenteraad van de Gemeente Hillegom 

Hillegom, 06-01-2020 

Betreft: Brief van 20-12-2019 

Geachte,

Op 31-12-2019 ontving ik een brief, gedateerd 20-12-2019 

met als kenmerk: Z-19-105726

In antwoord op mijn brief gedateerd 29-11-2019

Het is zeer teleurstellend, en komt ook wat vreemd over, 

dat een brief, gericht aan College en Raad en niet voor niets, 

zonder hoor of wederhoor wordt beantwoord door de 

ambtenaar met wie ik van mening verschil.

Bijlage: Mijn brief dd. 29-11-2019 

Antwoord dd. 20-12-2019
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Aan Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Hillegom 

Aan Leden van de Gemeenteraad van de Gemeente Hillegom 

Hillegom, 29-11-2019

Betreft: verzoek verwijderen coniferen.

Geachte,

Donderdagavond heb ik weer met aandacht geluisterd naar de 

commissie vergadering. Een van de agendapunten betrof de 

duurzaamheid van de Gemeente Hillegom in de toekomst.
We moeten van het gas af.
Er kwam veel voorbij. Zonnepanelen, warmtepompen, 

energiecoaches, duurzaamheidsleningen enzovoorts.
Daar ben ik al lange tijd mee bezig. En kan dat zonder hulp of 

kosten voor de gemeenschap. Alleen zou ik graag willen dat ik 

in de gelegenheid gebracht word door u om dat rendabel te 

doen, anders moet ik daar misschien helaas van afzien.

Ik ben eigenaar van het pand te Hillegom. 

Dit wil ik gas loos maken door zonnepanelen en andere 

maatregelen. Daar kan op 50 ! vierkante meter panelen 

geplaatst worden.
Echter...aan de zuidzijde staan een aantal coniferen. Deze 

hebben de potentie om 10 tot 12 meter hoog te worden. 

Jaarrond schaduw gevend op de te plaatsen panelen.



Deze zijn door een (vorige) bewoner van een woonhuis aan de 

ILLEGAAL geplant in de groenstrook, in 

eigendom van de Gemeente Hillegom, die diende als 

bufferstrook tussen bedrijvenpark Treslong en de woningen 

gelegen aan de  te Hillegom. Volgens mij wordt en 

is dit nooit toegestaan door de Gemeente Hillegom.
Vanaf FEBRUARI 2018, toen ik mijn eerste mail aan u 

stuurde over deze coniferen, is er weinig gebeurd.
Een tijdlijn: volgende mail. Juni 2018. Nog een Oktober 2018. 

Ik ben gebeld door
, in de laatste week van 2018. Er zou op terug 

gekomen worden. Begin Februari 2019 ben ik gebeld met het 

antwoord, We kunnen er nu even niets mee want we staan 

vlak voor het broedseizoen. Maar., de huidige eigenaar van 

het woonhuis was aangesproken. Deze voelde zich niet 

verantwoordelijk.
Half maart 2019 ben ik gebeld door 

met de mededeling dat men 

besloten had de groenstrook over te doen aan de bewoners van 

de woonhuizen aan de te Hillegom. En ik wederom 

de vraag stelde wat er ging gebeuren met de coniferen, deze 

staan nu nog in gemeente eigendom en na overdracht van de 

gronden op particulier eigendom. Dat kon hij mij niet vertellen 

want dit was een zaak van de gemeente zelf!!
Sinds begin deze week is men bezig in de groenstrook met 

kappen van bomen en struiken om de sloot te verbreden.
Het restant van de groenstrook wordt dus overgedragen aan de 

woonhuis eigenaren van de .
En precies de coniferen blijven nét op de rand van de verbrede 

sloot staan, op (straks) particulier eigendom.
Weer gebeld met . Het antwoord, 

uh.. .ik weet niet wat er gaat gebeuren en waar was dat 

precies???



Maar donderdag, volgende week, misschien tijd om er even 

naar te kijken. En vrijdags werk ik niet.

Dus zodoende maar deze brief. Het schiet niet op.

Een feit is nog van belang. Nu de bosschages in de 

groenstrook grotendeels zijn gesnoeid en verwijderd is te zien 

dat de eigenaar van het betreffende woonhuis een mooie 

nieuwe schutting heeft geplaatst aan de tuinzijde van de 

coniferen. Men heeft blijkbaar geen interesse om deze 

coniferen in de tuin op te nemen.

Misschien, als u eens op de fiets stapt of er naar toe wandelt, 

kunt u zelf gaan kijken wat ik precies bedoel. Een locatie 

bezoek zegt meer, denk ik.
Het betreft het pand te Hillegom.

Ik hoop dat u, na het lezen van bovenstaande, spoedig hierover 

beslist aangezien de aannemer nu met groot materieel 

aanwezig is.
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Verzenddatum: 
Onderwerp: 
Behandelaar:

Z-19-105726 
20 december 2019
verzoek tot verwijderen van coniferen 

Geachte

Hierbij stuur ik u de reactie op uw brief d.d. 29-11-2019 tot verzoek verwijderen 
van coniferen in de groenstrook

Uw verzoek tot het verwijderen van een aantai coniferen ten behoeve zonlicht- 
toetreding voor een mogelijke plaatsing van zonnepanelen op uw pand aan de 

zal niet worden gehonoreerd.

De coniferen hebben voor de aangrenzende bewoners een zeer waardevoile functie, 
anders dan u in uw brief aangeeft, namelijk een geluiddempend effect van de 
(buiten) activiteiten afkomstig van de . Bewoners hebben in 
de voorbereiding van de vervanging van beschoeiing meerdere maien aangeven dat 
ze veei geiuidshinder hebben van deze bedrijfsactiviteiten. Het verwijderen van 
deze bomen zal het woongenot (verder) negatief beïnvloeden.

Tevens staat er naast en achter de coniferen andere hoge bepianting die ook een 
mogelijke schaduwwerking hebben op uw pand. Daarbij heeft de gemeente 
besioten om de grond waarop de coniferen staan aan de bewoners te verkopen, 
juist met het belang om de afschermde functie voor de bewoners te waarborgen.

De gemeente is positief over het opwekken van alternatieve energiebronnen voor 
een duurzame toekomst, maar heeft ook de belangen van bewoners, groen en 
biodiversiteit in zijn besluitvorming zorgvuldig af te wegen. Uw verzoek tot 
verwijderen van de coniferen zal dan ook niet worden gehonoreerd.

Indien u alsnog een bezoek van mij wenst is dat uiteraard mogelijk u kan per e- 
mail, met mij een afspraak in januari 2020 maken.

Met vriendelijke groet, 
namens het college van Hillegom,

Team Beheer Buitenruimte


